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Цифровые производственные технологии согласно концепции Industry 4.0 

Представлены ключевые направления исследований кафедры компьютерных систем управления 
МГТУ “СТАНКИН” в области цифровых производственных технологий согласно концепции Industry 4.0. 
Рассмотрены возможности применения цифровой управляющей платформы «АксиОМА Контрол» в 
качестве базы для промышленной автоматизации. Проиллюстрирована реализация ряда проектов с 
применением технологий Industrial Internet of Things (IIoT), Web-технологии, OPC UA, технологии полной и 
дополненной реальности1. 
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Martinov G.M. Digital manufacturing technologies compliant with Industry 4.0 
 

The paper overview the key research directions of the Department of Computer Control Systems of 
STANKIN Moscow State Technical University in the field of digital production technologies according to the 
Industry 4.0 concept. The opportunity of using AxiOMA Control digital control platform as a framework for 
industrial automation is discussed. Several case studies are included with IIoT, Web technologies, OPC UA, full and 
augmented reality technologies.  
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